

Instructions

Bluetooth

KAIBOFLEX

BONE CONDUCTION BLUETOOTH HEADSET

kaiboaudio

An Open-ear Audio Experience

OVERVIEW PRODUCT

Headset x1

Charging Dock x1

Type-C charging cable x1

Pouch x1

●Make sure your product comes with the following items:

● Headset*1

● Charging Dock*1

● Pouch*1

● Type-C charging cable*1

(Please use a 5V 1 A charger for charging)

GETTING STARTED GUIDE

Touch area

Light sensor area

Headset LED indicator

Type-C Charging Port

Charging dock LED indicator

Wireless charging place

QUICKLY SET UP YOUR KAIBO FLEX

If you are using this product for the first time, please put the headset in the charging dock to full charge.

(Please refer to page 5 for instructions on the power level of the headset and the charging dock.)

1.Power on/off

●Power on: ① With a charging dock, the headset will automatically turn on when the headset is removed from the charging dock.

② Without a charging dock, press and hold the left and right ear touch areas for 5 seconds at the same time.

●Power off: ① With a charging dock, put the headset on charging dock, the headset will shut down and start charging.

② Without a charging dock, press and hold the left or right ear touch area for 5 seconds.

2.Headset pairing

After the headset is turned on, the red and green lights of both ears flash alternately, and both ears enter the pairing state. The red and green lights of one ear flashes slowly to indicate that the pairing is successful.

3.Connect the phone

After the headset is paired successfully, turn on the Bluetooth of the mobile phone, search for bluetooth pairing name "Kaibo Flex", click to connect. LED light off means connection succeeded.

4.Wearable Detection Mode

The headset will auto-pause when it is removed, and auto-play when you put it back on.

5.Multi-Link mode

The headset can be connected to 2 devices at the same time (connect the first one, then disconnect its Bluetooth, connect the second one, and then turn on the first one's Bluetooth to connect at the same time).

6.Wireless charging mode

The charging dock is fully charged within 3 hours of wireless charging.

7.Charging

① Use 5V/1A Type C to charge the charging dock.

② Support wireless charging.

SMART TOUCH OPERATION

Right (R) touch

Left (L) touch

Music Mode

R/L x2

R x1

L x1

L 2s

R 2s

Call Mode

R/L x2

R/L x1

R/L x1

R/L 2s

R/L x3

① Click once

② Click twice

③ Click 3 times

④ 2s Long press 2 seconds

Restore factory settings

Press and hold both sides for 10 seconds until you hear a sound. If successful, red and green lights will flash alternately, the green light will flash 3 times and automatically turn off.

INDICATOR DESCRIPTION

Headset	Both ear lights flashing quickly	Both ears are pairing
	One ear red and green light flashes slowly	The headset to be connected
	The red light of the headset is on every 10 seconds	The headset is in low battery
	The red light of the headset is always on	The headset is charging

Note: "When the headset is fully charged, the headset light will turn off"

Charging Dock	The first white LED light flashes slowly for 3 seconds/time	The power of the charging capability is < 33%
	The first white LED is always on, the second white LED light flashes slowly for 3 seconds/time	The power of the charging capability is < 66%
	The first and second white LED lights are always on, the third white LED light flashes slowly for 3 seconds/time	The power of the charging capability is < 99%
	Three LED lights are always on	The charging capability is 100% charged

PRODUCT SPECIFICATION

Model: Kaibo Flex	
Frequency response: 20Hz~20KHz	Speaker: Bone conduction speaker
Headset battery capacity: 120mAh*2	Charging dock battery capacity: 500mAh
Headset charging time: about 1 hour / supports fast charging	
Charging time in the charging dock: about 2 hours	
Bluetooth version: BT5.2 EDR	Bluetooth connection distance: > 10 meters
Bluetooth communication protocol: HSP, HFP, A2DP, AVRCP	
Headset usage time: 6-8 hours (average measured data at 70% volume)	
Charging dock usage time: about 2.5 additional charges for the headset	
Call: Support ENC call noise reduction	Headset waterproof rating: IP55
Headset weight: 32g	Charging dock weight: 29g

STORAGE AND MAINTENANCE

The headset is splash-proof, but not completely waterproof. Please do not immerse the earphones in water.

The new warnings that our company's products have obtained the NCC low-power radio frequency equipment certification are as follows: Low-power radio frequency equipment that has obtained an audit certificate, not approved by the company, trade name or use

It is not allowed to change the frequency, increase the power or change the features and functions of the original design without authorization.

The use of radio frequency equipment shall not affect flight safety and interfere with legal communications;

● Listening to music at high volume may damage your hearing and the sound may be distorted.

● After storing for a long period of time, please recharge it before use. Keep the charging dock dry before charging

Drying reduces the risk of damage to the headset

● Note that placing it in an environment that is too cold, too hot or too humid may shorten the life of the battery.

Keeping the charging dock dry before charging reduces the risk of damage to the headset

● Charging dock's charging voltage/current is 5V/1A.

FCC WARNING

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.

- Increase the separation between the equipment and receiver.

- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.

取扱説明書

Instructions

Bluetooth

KAIBOFLEX

骨伝導ワイヤレスイヤホン

kaiboaudio

開放型オーディオ体験

製品概要

ワイヤレスイヤホン×1

充電ドック×1

Type-C充電ケーブル×1

収納用袋×1

●製品には下記のアイテムが全て入っていることをご確認ください:

●ワイヤレスイヤホン*1

●充電ドック*1

●収納用袋*1

●Type-C充電ケーブル*1

(5V/1A規格の充電器にて充電してください)

各部の名称

タッチエリア

光学センサエリア

イヤホンインジケータ

Type-C充電ポート

ワイヤレス充電エリア

充電ドックのインジケータ

Kaibo Flexを早くセツトアップしよう!

本製品を初めて使用する場合:

イヤホンを充電ドックに掛けて充電してください。フル充電されたら、イヤホンをすぐに使い始めることができます。

(イヤホン及び充電ドックの電力量ガイドについては、4ページ目のインジケータライト表示の説明をご参照ください。)

1.電源オン/オフ

●電源オン: ① 充電ドックをお持ちの場合、イヤホンを充電ドックから取り外したら、電源が自動的にオンになります。

② 充電ドックをお持ちでない場合、左右イヤホンのタッチエリアを同時に5秒長押ししてパワーオンします。

●電源オフ: ① 充電ドックをお持ちの場合、イヤホンを充電ドックに掛けたら電源が自動的にオフし充電が開始します。

② 充電ドックをお持ちでない場合、左イヤホンまたは右イヤホンのタッチエリアを5秒長押ししてパワーオフします。

2.イヤホンのペアリング

イヤホンに電源を入れた後、左右イヤホンのライトが赤と緑に交互点滅し、左右イヤホンはペアリング状態に入り、片方イヤホンのライトが赤と緑にゆっくり点滅すればペアリング成功となります。

3.スマホとの接続

イヤホンとペアリング成功後、携帯電話のBluetoothをオンにし、ペアリング名"Kaibo Flex"を選択し接続してください。LEDライトが消灯したら接続成功となります。

4.光学センサモード

耳からイヤホンを取り外すとオーディオは自動で一時的停止し、耳に着けると自動的にオーディオの再生（オーディオシステムのみ適用）が再開します。10分間イヤホンを装着しない場合、イヤホンは自動的に「パワーオフ」します。

5.マルチポイントペアリング

イヤホンは同時に2台の機器に接続できます（1台目の機器に先に接続してからBluetoothを切断し、次に2番目の機器と接続します。それから1台目の機器のBluetooth機能をオンにしたら同時に接続できます）。

6.ワイヤレス充電モード

充電ドックをワイヤレス充電器の上に置いて3時間以内で満充電できます。

インジケータライト表示の説明

イヤホン	左右イヤホンライトが赤と緑に素早く点滅	左右イヤホンがペアリング状態
	片方イヤホンのライトが赤と緑にゆっくり点滅	イヤホンは接続待ち
	イヤホンライトが10秒間に1回に赤色に点灯	イヤホンのバッテリー低下提示
	イヤホンライトが赤色に常時点灯	イヤホンは充電中

ご注意: イヤホンのインジケータライトが消灯したら充電完了です。

充電ドック	充電ドックの一番下にある白いLED（1番目）が3秒に1回ゆっくり点滅する	充電ドックの電力量は33%未満
	1番目の白いLEDが常時点灯し、2番目の白いLEDが3秒に1回ゆっくり点滅する	充電ドックの電力量は66%未満
	1番目と2番目の白いLEDが常時点灯し、3番目の白いLEDが3秒に1回ゆっくり点滅する	充電ドックの電力量は99%未満
	三つの白いLEDが全て常時点灯	充電ドックの電力量は100%

タッチ操作

音楽モード

R/L x2

R x1

L x1

L 2s

R 2s

音楽の一時停止/再生

音量+

音量-

前の曲

次の曲

通話モード

R/L x2

R/L x1

R/L x1

R/L 2s

R/L x3

着信応答/切断

通話中にミュート

ミュート解除

着信拒否

音声アシスタント(オーディオ再生時)

① 1回タップ

② 2回タップ

③ 3回タップ

④ 2秒長押し

初期化

パワーオフ状態でライトが赤と緑に交互点滅まで左右イヤホンを同時に10秒間長押しします。ダンダンダンの提示音が提示され、ライトが赤と緑に交互点滅し、ライトが緑に3回素早く点滅して自動パワーオフします。

製品仕様

型番: Kaibo Flex	スピーカー: 骨伝導スピーカー
再生周波数帯域: 20Hz ~ 20KHz	Blue tooth通信距離: >10m
Blue toothバージョン: Blue tooth 5.2+EDR	Blue toothプロファイル:HSP, HFP, A2DP, AVRCP
イヤホンバッテリー容量: 120mAh*2	充電ドックバッテリー容量: 500mAh
イヤホン充電時間: 約1時間/急速充電対応	充電ドック充電時間: 約2時間
イヤホンの使用時間: 6~8時間 (70%の音量での平均測定データ)	
充電ドックの使用時間: イヤホンに約2.5回の充電が可能になり、イヤホン+充電ドックで最大約28~30時間利用可能。	
通話: ENC通話ノイズリダクション対応	イヤホン防水規格: IP55
イヤホン重量: 32g	充電ドック重量: 29g

保管とお手入れ方法

●本イヤホンは防滴ですが、完全防水ではありません。イヤホンを水に浸さないでください。

●大音量で音楽を聴くと、聴力を損なう恐れがあり、音が歪む場合もあります。

●長期間保管した後は、再度充電してからご使用ください。充電する前に充電ポートを乾いた状態に保つと、イヤホンが損傷するリスクが軽減されます。

●寒すぎたり、暑すぎたり、湿度が高すぎたりすると、バッテリーの寿命が短くなる場合がありますのでご注意ください。充電する前に充電ポートを乾いた状態に保つと、イヤホンが損傷するリスクが軽減されます。

●充電ドックの充電電圧/電流は5V/1Aとなります。

使用說明書
Instructions

Bluetooth

KAIBOFLEX

骨傳導藍牙耳機

kaiboaudio

開放式音頻體驗

產品概覽

耳機×1

充電座×1

Type-C充電線×1

布袋×1

● 確認您的產品配有下列物品：
● 耳機*1
● 充電座*1
● 布袋*1
● Type-C充電線*1
(請使用5V 1A規格充電器進行充電)

入門指南

觸控區域

光感區域

耳機指示燈

無線充電位置

Type-C充電口

充電盒指示燈

快速設置你的Kaibo Flex

首次使用本產品：
請將耳機放于充電座充電，待充滿電後即可開始使用。
(耳機電量及充電座電量指引，請參考第5頁指示燈說明。)

1.開機/關機
●開機：①在有充電座的條件下，耳機移開充電座即自動開機。
②在沒有充電座的條件下，左右耳觸控區同時長按5秒。
●關機：①在有充電座的條件下，耳機放上充電座即自動關機並開始充電。
②在沒有充電座的條件下，左或右耳觸控區長按5秒。

2.耳機配對
耳機開機後雙耳紅綠燈交替快閃，雙耳進入配對狀態。單耳紅綠燈慢閃表示配對成功。

3.連接手機
耳機配對成功後，打開手機藍牙。搜索藍牙配對名“Kaibo Flex”。點擊藍牙名連接。LED燈滅表示連接成功。

4.光感模式
耳機取下時自動暫停，帶上時自動播放（僅用于音頻系統下）。10分鐘未配戴則自動關機。

5.多裝置連接
耳機可以同時連接2台設備（先連接第1台斷開藍牙再連接第2台，之後打開第1台藍牙即可同時連接）。

6.無線充電模式
充電盒放至無線充上3小時內充滿。

7.充電
●耳機充電：
當聽到“Battery Low”提示音時，表示耳機電量低需要充電。將耳機放在充電座上，耳機紅燈常亮表示正在充電。充滿後燈滅。
●充電座充電：
①使用5V/1A Type C給充電座充電。
②支持無線充電。

觸控操作

右(R)觸控位

左(L)觸控位

音樂模式

暫停/播放音樂

音量+

音量-

上一曲

下一曲

通話模式

接聽/挂斷電話

通話中靜音

取消靜音

拒絕來電

語音助手
(未播放音樂時)

恢復出廠設定

在關機狀態下長按兩側10秒至紅綠燈交替閃爍後，聽到“當當當當”，紅綠交替閃爍綠燈快閃3次自動關機。

指示燈說明

耳機	雙耳紅綠燈快閃 單耳紅綠燈慢閃 耳機紅燈常亮	雙耳配對狀態 耳機待連接 耳機低電提示 耳機正在充電
充電座	第一顆白色LED燈3秒/次慢閃	充電盒電量為<33%
	第一顆白色LED燈常亮，第二顆白色LED燈3秒/次慢閃	充電盒電量為<66%
	第一、二顆白色LED燈常亮，第二顆白色LED燈3秒/次慢閃	充電盒電量為<99%
	三顆LED燈常亮	充電盒電量為100%

儲存和維護

- 該耳機是防水灑的，但並不完全防水。請不要將耳機浸入水中。
- 過高音量下聽音樂可能會損傷您的聽力，聲音也可能會失真。
- 存儲很長一段時間後，請在使用前再次充電。充電之前保持充電口乾燥會降低耳機損壞的風險。
- 注意置放環境在過冷、過熱或過度潮濕環境可能會縮短電池的壽命。充電之前保持充電口乾燥會降低耳機損壞的風險。
- 充電盒充電電壓/電流5V/1A。

NCC警語

本公司產品取得 NCC 低功率射頻器材審驗證明之新警語如下：

取得審驗證明之低功率射頻器材，非經核准，公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前述合法通信，指依電信管理法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

使用说明书
Instructions

Bluetooth

KAIBOFLEX

骨传导蓝牙耳机

kaiboaudio

開放式音頻體驗

产品概览

耳机×1

充电座×1

Type-C充电线×1

布袋×1

● 确认您的产品配有下列物品：
● 耳机*1
● 充电座*1
● 布袋*1
● Type-C充电线*1
(请使用5V 1A规格充电器进行充电)

入门指南

触控区域

光感区域

耳机指示灯

无线充电位置

Type-C充电口

充电盒指示灯

快速设置你的Kaibo Flex

首次使用本产品：
请将耳机放于充电座充电，待充满电后即可开始使用。
(耳机电量及充电座电量指引，请参考第5页指示灯说明。)

1.开机/关机
●开机：①在有充电座的条件下，耳机移开充电座即自动开机。
②在沒有充電座的條件下，左右耳觸控區同時長按5秒。
●关机：①在有充電座的條件下，耳机放上充電座即自动关机并开始充电。
②在沒有充電座的條件下，左或右耳觸控區長按5秒。

2.耳机配對
耳机开机后双耳红绿灯交替快闪，双耳进入配对状态。单耳红绿灯慢闪表示配对成功。

3.连接手机
耳机配对成功后，打开手机蓝牙。搜索蓝牙配对名“Kaibo Flex”。点击蓝牙名连接。LED灯灭表示连接成功。

4.光感模式
耳机取下时自动暂停，带上时自动播放（仅用于音频系统下）。10分钟未配戴则自动关机。

5.多设备连接
耳机可以同时连接2台设备（先连接第1台断开蓝牙再连接第2台，之后打开第1台蓝牙即可同时连接）。

6.无线充电模式
充电盒放至无线充上3小时内充满。

7.充电
●耳机充电：
当听到“Battery Low”提示音时，表示耳机电量低需要充电。将耳机放在充电座上，耳机红灯常亮表示正在充电。充满后灯灭。
●充电座充电：
①使用5V/1A Type C给充电座充电。
②支持无线充电。

触控操作

右(R)触控位

左(L)触控位

音乐模式

暂停/播放音乐

音量+

音量-

上一曲

下一曲

通话模式

接听/挂断电话

通话中静音

取消静音

拒绝来电

语音助手
(未播放音乐时)

恢复出厂设定

在关机状态下长按两侧10秒至红绿灯交替闪烁后，听到“当当当当”，红绿交替闪烁绿灯快闪3次自动关机。

指示灯说明

耳机	双耳红绿灯快闪 单耳红绿灯慢闪 耳机红灯常亮	双耳配对状态 耳机待连接 耳机低电提示 耳机正在充电
充电座	第一顆白色LED灯3秒/次慢闪	充电仓电量为<33%
	第一顆白色LED灯常亮，第二顆白色LED灯3秒/次慢闪	充电仓电量为<66%
	第一、二顆白色LED灯常亮，第三顆白色LED灯3秒/次慢闪	充电仓电量为<99%
	三顆LED灯常亮	充电仓电量为100%

储存和维护

- 该耳机是防水灑的，但並不完全防水。請不要將耳机浸入水中。
- 過高音量下听音乐可能会损伤您的听力，声音也可能會失真。
- 存儲很長一段時間後，請在使用前再次充電。充電之前保持充電口乾燥會降低耳机損壞的風險。
- 注意置放環境在過冷、過熱或過度潮濕環境可能會縮短電池的壽命。充電之前保持充電口乾燥會降低耳机損壞的風險。
- 充電盒充電電壓/電流5V/1A。

产品规格

型号: Kaibo Flex	扬声器: 骨传导扬声器
频响: 20Hz~20KHz	蓝牙连接距离: > 10m
蓝牙版本: BT5.2 EDR	蓝牙通讯协议: HSP, HFP, A2DP, AVRCP
耳机电池容量: 120mAh*2	耳机电池容量: 500mAh
耳机充电时长: 约1小时/支持快充	充电座充电时长: 约2小时
耳机使用时间: 6-8小时(70%音量时平均测量数据)	
充电座使用时间: 约可使耳机提供2.5次额外充电	
通话: 支持ENC通话降噪	耳机防水等级: IP55
耳机重量: 32g	充电座重量: 29g
CMIT ID:	